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Številka: 900-35/2023
Datum: 13. 9. 2023

Zadeva: Odgovori na vložene pobude in vprašanja iz 7. seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, 
19. 6. 2023 

Dr. Uroš Vek, svetniška skupina Slovenska ljudska stranka je posredoval 
pobudo št. 193/7: 
MO Ptuj predlagamo popravilo cestišča na koncu slepe ulice, Prečna pot 9e in 9g. Lani je bil ta 
odsek namreč asfaltiran, vendar je bila izvedba pomanjkljiva in posledično je popravilo cestišča 
nujno.
Predlagamo popravilo asfaltiranega cestišča na koncu slepe ulice, Prečna pot 9e in 9b. Izvedba 
lani asfaltiranega cestišča je bila pomanjkljiva in cesta se je na koncu slepe ulice udrla tako, da je 
sedaj nastala velika jama. V tej jami se namreč zbira voda in uničuje cestišče. Stanovalci so občino 
in izvajalca že večkrat opozorili, vendar žal brez uspeha. Prosimo, da se k popravilo pristopi 
nemudoma in se zadeve uredijo še pred jesenjo in zimo, saj je količina vode v tem letnem času še 
višja.
Odgovor: Za navedeno popravilo je izvajalec gradbenih del že pozvan k sanaciji. Sanacijska dela se 
bodo izvedla v skladu z garancijskimi pogoji.
Pripravil: Aleš Gregorec

Dr. Uroš Vek, svetniška skupina Slovenska ljudska stranka je posredoval 
pobudo št. 194/7:
MO Ptuj predlagamo postavitev ogledala, kjer se iz Abramičeve ulica priključuješ na Mariborsko 
cesto. Razlog je v tem, ker avtobusna postaja voznikom odvzema neposreden pogled na 
Mariborsko cesto. Z namestitvijo ogledala bi bistveno pripomogli k večji varnosti cestnega 
prometa na tem odseku.
Varno priključitev iz Abramičeve ulice na Mariborsko cesto ovira avtobusna postaja, ki v primeru, 
da na njej stoji avtobus (včasih se ustavijo tudi avtomobili) vozniku popolnoma odvzame pogled 
na Mariborsko cesto. Posledično je varna priključitev na Mariborsko cesto onemogočena. Mnenja 
smo, da bi namestitev ustreznega ogledala na nasprotni strani cestišča to tveganje odpravilo.
Odgovor: Predlagano pobudo bomo posredovali upravljavcu občinskih cest Javne službe Ptuj, d.o.o. v 
pregled in ustrezno ureditev v sklopu rednih vzdrževalnih del na območju občinskih cest. Za predlagano 
ureditev bo potrebno pridobiti še soglasje upravljavca državne ceste.
Pripravil: Aleš Gregorec

Metka Petek Uhan, svetniška skupina Gibanje Svoboda je posredovala 
pobudo št. 195/7:
Na delu ulice Jožefe Lackove (hišne št. 26, 27, 30, 31) se v teh dneh izvaja polaganje optičnega 
kabla za internetno omrežje. Izvajalec je na tem delu položil infrastrukturo za omrežje, pri tem pa 
zasipal obstoječi meteorni jarek. Na tem delu ulice se nahaja obstoječa klančina ob cesti, kjer je že 
ob nekoliko večjih padavinah v preteklosti poplavljala cesta. Izvajalec naj nemudoma popravi oz. 
vzpostavi stanje jarka za meteorno vodo pred pričetkom del, saj bo drugače prihajalo do razlitja 
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vode po cestišču tudi v primeru zmernih padavin. Izvajalec je na opisano bil ustno opozorjen s 
strani stanovalcev, vendar opozoril ni upošteval.
Odgovor: Izvajalce gradbenih del smo pozvali k ustrezni sanaciji meteornega jarka.
Pripravil: Aleš Gregorec

Metka Petek Uhan, svetniška skupina Gibanje Svoboda je posredovala 
pobudo št. 196/7:
Na desnem bregu Drave se naj uredi varno pot za pešce pod starim cestnim mostom (na obeh 
straneh mosta na desnem bregu). Sedaj pešec, ki se sprehaja od mostu za pešce (ali še naprej 
proti potoku Studenčnica in preko novega mostička proti Spolenakovi ulici in Zagrebški cesti), 
najprej hodi po pločniku ob cesti, nato po ločeni pešpoti, ki odstopa od ceste, nato pa mora 
nadaljevati po uhojenem pobočju navzdol do ceste pod mostom. Z izboljšanjem omenjene poti bi 
nagovorili tako varnost pešcev in kolesarjev, kot tudi izboljšali kvaliteto kapacitet za pešce in 
kolesarje.
Odgovor: Na terenu bomo preverili možnost izboljšanja ureditve varnejše poti za pešce.
Pripravil: Tadej Zorec

Andrej Lazar, svetniška skupina Socialni demokrati je posredoval 
vprašanje št. 197/7:
Problematika poplavljanja potokov Rogoznica ter Grajena je na Ptuju precej pereča. Prosim za 
pojasnila glede realizacije izvedbe suhega vodnega zadrževalnika na Rogoznici po sprejetem 
odloku OPPN za enoto urejanja prostora OP07 Ptuj ter za del enote urejanja prostora OP01 Ptuj – 
suhi vodni zadrževalnik na potoku Grajena. Izvedba teh zadrževalnikov bi namreč izničila poplavno 
ogroženost Ptuja s strani Rogoznice in Grajene. Zanima me časovnica izvedbe zadrževalnikov in 
pojasnila glede morebitnih težav v postopkih izvedbe. Vprašanje naj se naslovi tudi na ustrezne 
institucije, ki sodelujejo v postopkih priprave. Pričakujem odgovore tudi od ustreznih institucij.
Odgovor: Kot izvajalec del lahko podamo odgovor le na del vprašanja, ki se nanaša na izdelavo 
projektne dokumentacije in postopke pridobivanja zemljišč za izgradnjo suhega vodnega zadrževalnika na 
Rogoznici, kar je tudi naša pogodbena obveznost. Dokumentacija za pridobitev gradbenega dovoljenja 
(DGD) je v zaključni fazi, pridobivajo se mnenja, konkretno nam manjka le še pozitivno mnenje Direkcije 
RS za vode (DRSV). Vlogo za pridobitev mnenja smo oddali januarja letos, trenutno je hidrološko-
hidravlična študija (HHŠ), ki je sestavni del DGD v recenziji na DRSV v Ljubljani. Obljubljeno nam je, da 
bo recenzija opravljena v juliju letos. Zaenkrat odgovora še nimamo. Če bo HHŠ na recenziji v Ljubljani 
potrjena, bo na podlagi tega DRSV, Sektor za porečje Drave v Mariboru lahko izdal pozitivno mnenje. S 
tem bodo pridobljena vsa potrebna mnenja. Kljub temu pa gradbenega dovoljenja še ne moremo pridobiti, 
saj ne razpolagamo s potrebnimi zemljišči za gradnjo. Glede pridobitve zemljišč za potrebe izgradnje 
pregradnega nasipa, je bilo nekaj zemljišč odkupljenih, za tista, ki jih lastniki ne želijo prodati, pa trenutno 
teče na UE Ptuj postopek razlastitve zemljišč. Za dodatna zemljišča, za katera smo med projektom 
ugotovili, da jih potrebujemo, pa ležijo izven OPPN, je v postopku izdaja sklepa Vlade RS, s katerim se 
območje OPPN ustrezno razširi. Kdaj bosta ta dva postopka končana, ne vemo. 
Pripravil: VGP Drava Ptuj d.o.o.
 
Andrej Lazar, svetniška skupina Socialni demokrati je posredoval 
pobudo št. 198/7: 
Predlagam, da se javnosti predstavi načrt reševanja in dosedanje rešitve glede poplavne 
ogroženosti Ptuja s strani potokov Grajena in Rogoznica ter problematičnih hudournikov. Prav 
tako naj se javnosti predstavijo načrti vzdrževanja vodotokov nosilca koncesije za čiščenje in 
urejanje omenjenih vodotokov.
Odgovor: Navadno izdelujemo plan letnega rednega vzdrževanja za prihodnje leto v mesecu avgustu v 
tekočem letu. S predstavniki MO Ptuj smo dogovorjeni za terenski ogled problematik na vodotoku Grajena 
in Rogoznica v ponedeljek, 10. 7. 2023. Na podlagi dejanskega stanja problematike in predvidenih 
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razpoložljivih sredstev bomo smiselno umestili problematike v letni plan 2024, tega mora potrditi tudi 
DRSV. Kar se tiče predstavitve načrtov, ponovno predlagamo, da se obrnete neposredno na DRSV.
Pripravil: VGP Drava Ptuj d.o.o.

in

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval 
pobudo št. 224/7:
Podajam pobudo, da MO Ptuj apelira na vzdrževalca vodotokov VGP Drava Ptuj d.o.o., da 
nemudoma pristopi k sanaciji struge potoka Grajena, ki je polna gramoza in posledično tudi 
pomeni, da se je dno »korito« potoka dvignilo in bo ob naslednjih večjih padavinah še prej 
prihajalo do razlivanja vodotoka. 
Odgovor: Ogled struge potoka Grajene bo opravljen s predstavnikom podjetja VGP Drava, d.o.o. in 
gospodom Klemencem. 
Pripravila: Marijana Nikšič Zorko

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval 
pobudo št. 199/7:
Na občinski Zagrebški cesti med Petrolom in Turniščem se naj med 6. in 9. ter 14. in 17. uro uvede 
redni nadzor nad omejitvami tovornega prometa, lahko brez tehtanja. Opozorila ne zaležejo. Za 
lažji nadzor se naj razmisli o alternativi - preusmeritvi prometa na državno cesto, kjer je prostor za 
ustavljanje.
Odgovor: Na območju Mestne občine Ptuj občinski redarji v okviru rednega dela in v skladu s tedenskim 
planom izvajajo nadzor nad spoštovanjem prepovedi in omejitve vožnje tovornih vozil na območju 
Zagrebške ceste. Nadzor na tem območju bomo pogosteje izvajali v predlaganem času. 
Pripravil: Robert Brkič, vodja medobčinskega redarstva

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval 
pobudo št. 200/7:
Pri rezultatih za participativni proračun se naj dopiše, koliko je bilo volivcev iz posameznega 
volišča (9+predčasno+mladi) in, za katere projekte so posamezna volišča namenila največ točk 
(top 5).
Odgovor: Na spletni strani Mestne občine Ptuj, zavihek Participativni proračun 2024, so objavljeni 
rezultati glasovanja oz. na povezavi https://www.ptuj.si/DownloadFile?id=604184. V priponki "Rezultati 
glasovanja PP 2024 - točkovanje po četrtnih skupnostih in udeležba" lahko najdete točkovanje po 
posamezni četrtni skupnosti in rezultat predčasnega glasovanja ter udeležbo po posameznem volišču. V 
priponki je tudi seznam petih projektov, ki so prejeli največje število točk po četrtni skupnosti oz. na 
predčasnem glasovanju in projekte, razvrščene po številu točk (1 – največ točk), po posamezni četrtni 
skupnosti v Skupini Mladi.
Pripravila: Jasmina Krajnc

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredovala 
pobudo št. 201/7: Veza: 129/5 zahteva za dopolnitev
V odgovoru je zapisano, da so podatki za prikazovalnike hitrosti "Vi vozite" ki so locirani na 
občinskih cestah, dostopni na spletni strani www.ptuj.si, vendar po pregledu strani te povezave ni 
moč najti, zato naprošam za točno povezavo do teh podatkov. Prav tako sem želela videti rezultate 
analize rezultatov, saj so se v preteklosti uporabljali v poročilih o prometni varnosti ter iz njih 
izhajali ukrepi za izboljšanje varnosti in zmanjšanje hitrosti na določeni cesti.
Odgovor: Podatki za prikazovalnike hitrosti »Vi vozite«, ki so locirani na občinskih cestah Mestne občine 
Ptuj, so dostopni na spletni strani Mestne občine Ptuj https://www.ptuj.si/, 

https://www.ptuj.si/DownloadFile?id=604184
https://www.ptuj.si/
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https://traffistat.si/iframe/locations/kzogskvwfta7uuac7np5i. Na navedeni povezavi je možno kreirati 
posamezne analize za prikazovalnike, kateri so v sistemu na območju Mestne občine Ptuj.
Pripravil: Aleš Gregorec

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredovala 
pobudo št. 202/7:
Vrtec Ptuj se sooča z zmanjšanim vpisom, zato dajem pobudo, da direktorica pripravi seznam 
prednosti vpisa v Vrtec Ptuj napram drugim vrtcem v bližini ter javno predstavi te prednosti (skozi 
občinske medije, na internetu ter skozi druge kanale obveščanja). Okrepi naj se način 
komunikacije z javnostjo in starši, tako da ljudje dobijo hitre in enovite informacije.
Odgovor: Vrtec Ptuj je eden večjih vrtcev v Sloveniji in deluje že 78 let. Takrat je občina Ptuj zajemala 
širše območje, iz katerega so kasneje nastale samostojne občine. Občine so v skladu z Zakonom o lokalni 
samoupravi dolžne poskrbeti za predšolsko varstvo, zato je vsaka novo nastala občina ustanovila svoj 
vrtec. Pomembno je poudariti, da se starši lahko sami odločajo, ali bodo otroka v skladu z Zakonom o 
vrtcih vpisali v javni vrtec, v ali zunaj matične občine in v zasebni vrtec. Ker vrtec zaenkrat še ni obvezen, 
hkrati pa starši lahko otroka vpišejo v vrtec, ne glede na območje stalnega prebivališča, le-to običajno 
prilagodijo bližini doma in  službi. V Vrtcu Ptuj se izvaja kakovosten program po kurikulumu z veliko 
dodatnimi vsebinami za otroke, ki omogočajo in krepijo celostni razvoj otrok (npr.: pustna povorka, praznik 
vrtca, projekti kot so Unesco, Pomahajmo v svet, Varno s soncem, Pasavček, Z igro do prvih turističnih 
korakov, vsebine gozdne pedagogike, fit pedagogike, zobozdravstvena vzgoja, zdravstvena vzgoja, 
prometna značka, razvojna naloga Varno in spodbudno učno okolje preko ZŠRS,…), prav tako v oddelkih 
od 4 do 6 let izvajamo petkrat mesečno obogatitveni program angleščine in petkrat mesečno obogatitveni 
program nemščine. Izvajamo še nadstandardne programe: Igre na snegu, Cici planinec, Igre v vodi, obisk 
najstarejšega kina v Sloveniji, Evropi, obisk gledaliških predstav. Na vse dogodke in prireditve, ki se 
dogajajo v Vrtcu Ptuj so zmeraj povabljeni tudi novinarji, ki aktivnosti vrtca redno objavljajo v lokalnem 
časopisu in televiziji. Menim, da smo v preteklem letu naredili veliko, da smo dejavnosti, ki jih v vrtcu 
izvajamo vsakodnevno, promovirali preko različnih medijev in s tem vplivali na širjenje dobrega glasu in 
dobrega dela v Vrtcu Ptuj, saj smo želeli vsem staršem, predvsem pa staršem iz Ptuja sporočiti, da smo 
zaupanja vredna institucija. Predvsem pa je ta pozornost namenjana temu, da starše spodbudimo k vpisu 
svojih otrok v javni vrtec - Vrtec Ptuj.
Pripravila: Mateja Lobenwein, ravnateljica Vrtca Ptuj

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredovala 
pobudo št. 203/7:
Nekateri občani na Turnišču so me opozorili, da protihrupne ograje, ki stojijo na AC v Hajdini 
povzročajo težavo na Turniščah, saj se je hrup preusmerja k njim. Naprošam, da pristojne službe o 
tem obvestijo DARS d.d., da opravi ustrezne meritve in uredi situacijo.
Odgovor: Pobuda je bila posredovana na DARS d.d.
Pripravil: Tadej Zorec

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredovala 
pobudo št. 204/7:
Zanima me, koliko sestankov je imela občina s potencialnimi  vlagatelji v mesto v prejšnjem 
mandatu in v zadnjem letu? Vidimo, da nekateri znani podjetniki in znana podjetja investirajo v 
mesta v naši bližini, ne pa tudi na Ptuju. Ali ima Ptuj kakšno prezentacijo za potencialne 
vlagatelje? V kolikor je nima, bi jo bilo potrebno nemudoma pripraviti in razmisliti tudi o kakšnem 
dogodku za potencialne vlagatelje. Večkrat sem poudarila, da je problem na prihodkovni strani 
ptujskega proračuna in da je potrebno tukaj nekaj narediti (niti slučajno na način, da se dodatno 
obremeni občane!), zato me zanima, kakšen nabor ukrepov je pripravila občina za povečanje 
prihodkov v proračun.

https://traffistat.si/iframe/locations/kzogskvwfta7uuac7np5i
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Odgovor: Sestanki z različnimi vlagatelji so potekali v celotnem obdobju in potekajo glede na interes, tako 
s strani občine kot potencialnih investitorjev. Evidence o številu sestankov ne beležimo. V Mestni občini 
Ptuj razpolagamo z dvema publikacijama, in sicer Strategijo lokacij in upravljanja poslovnih con v MO Ptuj 
in Strategijo privabljanja investitorjev v Podravsko regijo. 
Pripravila: Jasmina Krajnc

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredovala 
pobudo št. 205/7:
Zanima me, koliko provizije so JSP d.o.o. do sedaj plačale aplikaciji Easy Parkingu in koliko to 
znese povprečno mesečno v primerjavi s stroški vzdrževanja parkomatov?
Odgovor: Skupna provizija, ki smo jo plačali podjetju Easypark od začetka leta 2019 do danes znaša 
8.706,26 EUR (v povprečju mesečno 167,43 EUR). Za primerjavo, mesečni strošek vzdrževanja 
parkomatov modre cone znaša 300,00 EUR brez DDV.
Pripravila: Saška Voglar, JSP d.o.o.

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredovala 
pobudo št. 206/7:
Kateri zavodi, kjer je občina ustanoviteljica ali soustanoviteljica imajo zaposlene za 8 ur mesečno, 
koliko takšnih zaposlitev imajo posamični zavodi in kako dolgo?
Odgovor: S strani javnih zavodov Mestne občine Ptuj smo prejeli odgovore, da takšnih zaposlitev nimajo. 
Pripravil: Alen Jevtović, direktor občinske uprave

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredovala 
pobudo št. 207/7:
Zanima me, kako daleč je projekt sanacije prečrpališča na Ranci (konkretna časovnica)?
Odgovor: Za sanacijo prečrpališča Ranca je bila dne, 18. 5. 2023, podana vloga za pridobitev 
gradbenega dovoljenja na UE Ptuj. Ocenjena projektantska vrednost investicije je 535.000,00 EUR. V 
letošnjem letu pričakujemo, da bo pridobljeno gradbeno dovoljenje, gradnja pa je odvisna od sredstev 
občinskega proračuna, ki jih bo glede na trenutno finančno sliko in bodoča predvidevanja finančnega 
stanja občine, izjemno zahtevno zagotoviti.
Pripravila: Marijana Nikšič Zorko

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredovala 
pobudo št. 208/7:
V prejšnjem mandatu sem že predlagala, da bi se občina usmerila v shemo "Park&Ride" parkirišč, 
ki bi bila na vseh vpadnicah v mesto in bi zagotavljala reden prevoz z avtobusom v industrijsko 
cono in v mesto. To bi bila velika prednost v času karnevala, kot tudi bi pripomogla k vsakodnevni 
razbremenitvi prometa v mestu. Glede na to, da je v mestu vedno manj parkirišč, bi bilo takšna 
parkirišča smiselno čim prej vključiti v prometno ureditev mesta, ter zagotoviti sredstva v 
prihodnjih proračunih za izvedbo.
Odgovor: Ker gre pri izvedbah "Park&Ride" parkirišč za večja sredstva, je prvotno potrebno poiskati 
ustrezna mesta za izvedbo "Park&Ride" sistema in počakati na EU sredstva, ki bodo namenjena za 
izvedbo takšnih parkirišč.
Pripravil: Tadej Zorec

Jernej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredovala 
pobudo št. 209/7:
Na Osojnikovi cesti se naj tabli za Vurberk doda tabla za center.
Odgovor: Predlagana pobuda je posredovana upravljavcu državne ceste, Direkciji RS za infrastrukturo 
kot predlog v ustrezno ureditev.
Pripravil: Aleš Gregorec
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Jernej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval 
pobudo št. 210/7: Pobuda mestno jedro in potrebni ukrepi
Verjamemo, da bo naša pobuda deležna ustrezne pozornosti, saj se veliko pogovarjamo o 
problematiki gostinske, trgovske in turistične ponudbe v mestnem jedru, za katero ugotavljamo, 
da se srečuje z veliko problemi. V kolikor želimo v resnici izboljšanje stanja, se moramo soočiti z 
realnimi problemi ponudnikom in stanovalcem v mestnem jedru in jim za začetek pozorno 
prisluhniti. Temu pa naj sledi konkreten nabor ukrepov, s katerimi bomo hitreje in na pravilen 
način dosegli željene učinke. Tukaj jih konkretno ne bomo navajali, saj so zapisani v številnih 
strategijah, ki smo jih drago plačali in slabo izkoristili v minulih desetletjih. 
Ptuj ima močno zgodbo v zgodovini, je pa tudi zelo pomembno mesto vinske kulture in pridelave 
hrane. Ne moremo pa svojega turističnega produkta graditi zgolj na izdelkih, kot je vino, hrana ali 
zgolj na lepi naravi. Iz teh naravnih dobrin je potrebno graditi zgodbe, privlačne za današnjega 
človeka. Žal smo izgubili tudi »turistični vlak«, ki je imel redno progo med mestnim jedrom in 
Termami. Na Ptuju že imamo nekaj dobro plačanih strategij o razvoju in oživljanju mestnega jedra. 
Med predlogi so tudi ukrepi za izboljšanje prepoznavnosti Ptuja skozi kakovostne prireditve do 
katerih lahko pridemo preko sodelovanja vseh akterjev. Verjamemo, da bi morali naši zavodi bolje 
osvetliti konkretne probleme na tem področju, posledično bi županja in Mestni svet lahko hitreje in 
z ustreznimi ukrepi doprinesli svoj del, ki nam pritiče iz naših funkcij. Zato se bomo danes 
dotaknili delovanja ptujskega Zavoda za turizem, ki je kadrovsko dobro popolnjen, nismo pa 
prepričani, da deluje v smeri zastavljenih politik, ki programsko izhajajo iz sprejetih dokumentov - 
sklepov na Mestnem svetu. Torej, naš skupni interes je, da pomagamo vsem, ki delajo ali živijo v 
mestnem jedru, za kar moramo uporabiti vse resurse, s katerimi razpolagamo. Predhodno pa je 
potrebno besedo dati vsem akterjem te »zgodbe«. To so najprej gostinci in trgovci ter številni 
drugi poslovni subjekti in stanovalci iz mestnega jedra. 
Odgovor: Zavod trenutno nima sistematiziranega delovnega mesta, ki bi se v glavnem ukvarjal s 
problematiko starega mestnega jedra. Trenutno vsi zaposleni izvajajo naloge, ki so opisane v skladu z 
ustanovitvijo zavoda. Veliko pozornosti namenjamo staremu mestnemu jedru v novi Strategiji razvoja in 
trženja turizma, kjer bodo sodelovali vsi navedeni akterji, ki delujejo na območju Mestne občine Ptuj.
Pripravil: Zavod za turizem Ptuj 

Jernej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval 
vprašanje št. 211/7:
Koliko lokalov v mestnem jedru je v zadnjih štirih letih zamenjalo najemnika ali lastnika?
Odgovor: V zadnjih štirih letih je Mestna občina Ptuj prodala 9 poslovnih prostorov, na novo pa je bilo 
sklenjenih 63 pogodb.
Pripravil: Mitja Emeršič

Jernej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval 
vprašanje št. 212/7:
Koliko poslovnih prostorov se v mestnem jedru trenutno prodaja?
Odgovor: Trenutno se ne prodaja noben poslovni prostor v lasti Mestne občine Ptuj.
Pripravil: Mitja Emeršič

Jernej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval 
vprašanje št. 213/7:
Koliko kontaktov je s poslovnimi subjekti v zadnjih dveh letih ptujski Zavod za turizem vzpostavil 
osebno, ne preko socialnih medijev?
Odgovor: Zaposleni na Zavodu vsakodnevno vzpostavljamo kontakte z različnimi turističnimi deležniki, 
tudi izven Ptuja. S ptujskimi turističnimi deležniki smo v rednih stikih, v pogostih pa s tistimi, ki aktivno 
sodelujejo v razvoju turistične ponudbe mesta. V sklopu izvajanja svoje primarne dejavnosti pripravljamo 
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najmanj trikrat letno srečanja; ločeno s predstavniki namestitev, gostinsko-kulinarične dejavnosti in 
turističnimi vodniki. V lanskem letu se je vzpostavil še Programsko-strokovni svet, posvetovalno telo 
direktorja Zavoda, ki se bo sestajal dvakrat do trikrat letno, sestavlja pa ga 11 članov, in sicer: dva člana 
predstavnikov gostinskih nastanitvenih kapacitet (SKD I 55), en predstavnik dejavnosti strežbe hrane in 
pijače (SKD I 56), en predstavnik vinarjev (SKD 11.020), en predstavnik turističnih vodnikov, en 
predstavnik s področja kulturnih prireditev, en predstavnik PMPO, en predstavnik zasebnih ponudnikov 
zgodovinskega mestnega jedra Ptuja, ne glede na dejavnost, en predstavnik z dolgoletnim in 
mednarodnimi izkušnjami in znanjem na področju turizma, en predstavnik izobraževalnih institucij, ki 
izvajajo izobraževalne programe s področja turizma ali s turizmom povezanimi dejavnostmi, en 
predstavnik institucij področja športa, rekreacije in zdravja. V lanskem letu smo tudi ob Svetovnem dnevu 
turizma prvič organizirali srečanje vseh turističnih ponudnikov, ki se ga je udeležilo več kot 30 deležnikov. 
Srečanje v približno tolikšnem številu pa je potekalo tudi jeseni, ko se je izvedla delavnica ob pripravi nove 
strategije razvoja turizma. Vse navedeno je zapisano tudi v poročilu o delu Zavoda za leto 2022, kar se je 
obravnavalo na Odboru za gospodarstvo ter je na voljo na spletnih straneh Mestne občine Ptuj.
Pripravil: Zavod za turizem Ptuj

Jernej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval 
vprašanje št. 214/7:
Kdaj in s kom konkretno so se o težavah ptujskih podjetnikov in obrtnikov pogovarjali in jim nudili 
strokovno pomoč pri oživljanju mestnega jedra?
Odgovor: Kot je zapisano v 1. členu Odloka o ustanovitvi Zavoda za turizem Ptuj, je namen in poslanstvo 
zavoda doseganje celovite, kakovostne turistične ponudbe, usklajevanje in povezovanje turističnih 
ponudnikov, krepitev za turizem pomembnih etnoloških, kulturnih, športnih vsebin in izkoriščanje naravnih 
danosti, ter promocija in spodbujanje razvoja turizma na območju Mestne občine Ptuj. Zavod nima 
vzvodov za izvajanje tovrstne strokovne pomoči. Zavod za turizem Ptuj staro mestno jedro oživlja preko 
programskih vsebin. Če se nam posredujejo ali na sestankih izpostavijo določene problematike, pa le-te 
posredujemo pristojnim službam.
Pripravil: Zavod za turizem Ptuj

Jernej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval 
pobudo št. 215/7:
Zakaj se Zavod za turizem postavlja v vlogo usmerjevalca dela gostincev, trgovcev idr. ki to delo 
profesionalno obvladajo, in diktira, kje naj stoji njihova ponudba ob prireditvah, kaj naj prodajajo, 
kaj in kdaj naj delajo in podobno? Namesto tega naj postanejo in delajo to, za kar smo jih 
ustanovili. Bolj angažirano in s konkretno izmerjenimi učinki naj postanejo odgovorni partner in 
servis tistim, od katerih je v resnici odvisen poslovni, turistični in socialni uspeh ptujskega 
mestnega jedra. Prosim, da v odgovoru Zavod za turizem idr. ne naštevajo števila poslanih e-
mailov in objav na svojem družbenem omrežju, za kar sicer vemo, da je potreben zgolj en klik na 
miški, ki bo skoraj vedno ali pogosto ostal brez odmeva (želenega učinka). Gostinci in trgovci, s 
katerimi smo se v zadnjih treh mesecih pogovarjali in so še aktivni v mestnem jedru, pravijo, da so 
pripravljeni na nove izzive. Potrebujejo pa stalnega sogovornika in  ažuren pretok informacij, tudi 
ko gre za dogodke in prireditve v mestnem jedru in širše. Sedaj se dogaja okrog prireditve Ptujska 
noč in imamo informacijo, da je Zavod za turizem ponovno zgolj obvestil poslovne subjekte, kaj bo 
in kdaj bo. Zgolj formalno pa jih je pozval, naj dostavijo svoj program. Te zadeve bi se morale 
odviti v januarju, ne pa en mesec pred prireditvijo. Podobni problem imamo pri ostalih prireditvah, 
tudi kurentovanju in potem se le-ti gostinci in trgovci ukvarjajo z logističnimi problemi, namesto z 
vsebino svojega dela. Ob tem gostinci in trgovci opozarjajo na večen problem, ki še zmeraj ni 
rešen, je pa bil v preteklosti celo v občinskem odloku. Ne delajmo nelojalne konkurence. Če imamo 
v neki ulici že določeno trgovsko ali gostinsko dejavnost, naj se ob prireditvah ponudnike iz 
drugih občin razporedi na lokacije v prostih ulicah in trgih. Tako delajo v vsej ostali Sloveniji in 
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tudi širše. V nasprotnem stalnim ponudnikom odvzamemo še tistih nekaj evrov, ki bi jim pomagali 
do lažjega preživetja v trenutno že predolgo opustelem mestnem jedru. 
Odgovor: Zavod za turizem Ptuj je organizator več javnih prireditev. V lanskem letu smo izvedli 
programske nadgradnje vseh obstoječih prireditev, ki so bile med obiskovalci zelo dobro sprejete, saj smo 
sledili njihovim željam in potrebam ter uspešnim modelom iz drugih mest. Vzpostavljenim modelom 
sledimo tudi letos. Kot koordinator in organizator prireditve smiselno razvijamo posamezne trge z 
raznoliko ponudbo, s čimer lahko nagovarjamo širšo populacijo obiskovalcev. Do nas ni prišla nobena 
pripomba (ne na izvedbo lanskoletne nadgradnje prireditve, ne na naš poziv), ki bi izražal nezadovoljstvo, 
kvečjemu obratno. 
Pripravil: Zavod za turizem Ptuj

Jernej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval 
pobudo št. 216/7:
Naš predlog je, da se ustanovi delovna skupina za realizacijo projektov, povezanih z ureditvijo 
starega mestnega jedra, ki jo bodo sestavljali predstavniki četrtne skupnosti Center, Zavoda za 
turizem Ptuj, Turističnega društva ter obvezno tudi predstavnika trgovcev in gostincev. 
Odgovor: Vzpostavitev delovne skupine ni predvideno. Kot vemo, je staro mestno jedro zaščiteno kot 
spomenik lokalnega pomena in je zato postopek za realizacijo vsakega posega oz. investicijo nekoliko 
drugačen. Za načrtovane projekte se tudi glede na zahtev pristojnega Zavoda za varstvo kulturne 
dediščine oblikuje delovna skupina. V Mestni občini Ptuj deluje tudi Urbanistična komisija, ki projekte 
pregleda in poda strokovne smernice. Praksa zadnjih let je razpis javnega natečaja, ki ga vodi Zbornica za 
arhitekturo in prostor Slovenije, kar je tudi v skladu z zakonodajo.
Pripravila: Jasmina Krajnc

Jernej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval 
pobudo št. 217/7:
Ob tej priložnosti predlagamo še sistematično oglaševanje oziroma promocijo ponudbe ptujskega 
mestnega jedra preko udeležbe MO Ptuj na sejmih in prireditvah v Sloveniji in tujini. Gostinci in 
trgovci smo se v ta namen pripravljeni še bolje organizirati, npr. z dodatno ponudbo, podaljšanjem 
delovnega časa, akcijami popustov, vzpostavitvijo lastnega oglaševanja idr. Javni zavodi, ki jih 
sofinancira proračun MO Ptuj, pa se naj aktivno vključijo v dogajanja v mestnem jedru. Bistra in še 
kdo pa bi lahko permanentno izvajali neformalna izobraževanja za politike, obrtnike in podjetnike 
ter stanovalce v mestnem jedru.
Odgovor: Zavod za turizem Ptuj vsako leto izvaja promocijo destinacije na slovenskem (pretežno) in tujih 
trgih (Avstrija in Hrvaška) – preko oglasov ali udeležbe na turističnih sejmih - letos promocijsko vstopamo 
še na madžarski trg. Sicer pa gostimo novinarje in blogerje tudi iz drugih držav (Slovaška, Nemčija, 
Italija...). Kakršnakoli samostojna aktivacija s strani posameznega ponudnika je zelo dobrodošla, saj 
nadgradi obstoječo ponudbo v mestu.
Pripravil: Zavod za turizem Ptuj

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval 
pobudo št. 218/7:
Podajam pobudo, da se poda informacija, na kakšen način je bil potrjen nov petletni mandat 
direktorju Janku Šircu, in zakaj o tem ni odločal Mestni svet oziroma bil s tem seznanjen ali podal 
vsaj načelno mnenje. Prav tako me zanima, ali sta predstavnika MO Ptuj v Komunalnem podjetju 
Ptuj informirala lastnico MO Ptuj o imenovanju ter kdaj.
Odgovor: V skladu z določbo 268. člena Zakona o gospodarskih družbah, člane uprave in predsednika 
imenuje nadzorni svet. Smiselno enako določbo vsebuje tudi Statut delniške družbe Komunalno podjetje 
Ptuj d.d. v 18. členu in sicer, da upravo imenuje in razrešuje nadzorni svet. Statut družbe ne predvideva 
potrebnega soglasja oziroma mnenja skupščine ali občin delničark, zaradi česar je postopek imenovanja 
direktorja v izključni pristojnosti nadzornega sveta. Predsednica nadzornega sveta (predstavnica Mestne 
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občine Ptuj) je županjo s sodelavci z nameravanim ponovnim imenovanjem direktorja seznanila na 
sestanku, nekaj dni pred odločanjem na seji nadzornega sveta. 
Pripravila: Adela Ferme

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval 
pobudo št. 219/7:
Podajam pobudo, da se prouči možnost, da se člani svetov zavodov, nadzornih svetov navkljub 
samostojnosti pri odločanju pred sejami posvetujejo z županjo o stališčih, ki jih ima lokalna 
skupnost do posamezne problematike oz. teme, ki jo bo obravnaval zavod, podjetje... Zavedam se, 
da so člani svetov zavodov samostojni pri odločanju in sprejemanju odločitev, vendar menim, da 
bi se pred sejami morali posvetovati in preveriti mnenje MO Ptuj. Konec koncev, so predstavniki 
imenovani s strani Mestnega sveta kot najvišjega organa in predstavljajo in zastopajo interese 
našega mesta in ne političnih strank ali prijateljskih vezi.
Odgovor: Glede na to, da javni zavodi in gospodarske družbe zapadejo pod različno zakonodajo, je 
situacija pri obojih nekoliko različna, pri čemer je glede neodvisnosti in samostojnosti članov nadzornih 
svetov gospodarskih družb ureditev strožja. Kot navaja Kodeks upravljanja za družbe s kapitalsko 
udeležbo lokalnih skupnosti, so odločitve članov organov (vodenja in) nadzora neodvisne, član organa 
vodenja ali nadzora pa pri svojem delovanju in odločanju upošteva namen in cilje družbe in jim podredi 
morebitne drugačne osebne ali posamične interese tretjih oseb, družbenikov, javnosti ali lokalnih 
skupnosti. V zvezi z navedenim pravna stroka navaja tudi, da je v teoriji nesporno stališče, da ne samo 
skupščina, ampak tudi posamezni delničarji niso upravičeni dajati inštrukcij oziroma navodil posameznim 
članom nadzornega sveta v kakršnikoli obliki (Kocbek Marijan, Položaj večinskega lastnika glede 
odločanja o vodenju poslov v delniški družbi - razlike med enotirnim in dvotirnim sistemom upravljanja, 
Podjetje in delo, št. 6-7, 2018, str. 1045). Zaradi navedenega je potrebno predmetno problematiko 
obravnavati z vso previdnostjo in upoštevaje položaj članov organov nadzora, pri čemer so slednji 
primarno dolžni upoštevati cilje in interese družbe. Možna je morebitna seznanitev z mnenjem občine 
delničarke, vendar pa so nedopustni kakršnikoli poskusi vplivanja na sprejemanje odločitev. V skladu s 
stališčem Komisije za preprečevanje korupcije je vsako dejanje, s katerim se članu organa nadzora 
sugerira odločitev, nedovoljen vpliv. Dajanje zakonitih navodil članom organa nadzora s strani delničarjev 
je možno zgolj s sprejemom zakonitega skupščinskega sklepa.
Kar se tiče položaja članov svetov zavodov, je svoje stališče podalo tudi Računsko sodišče Republike 
Slovenije (v nadaljevanju: RS RS) v okviru revizije Učinkovitost sistema upravljanja javnih zavodov (št. 
320-3/2017/71 z dne 15. 2. 2021), ki med drugim navaja, da zakonodaja članov sveta ne zavezuje k 
doslednemu upoštevanju priporočil oziroma navodil ustanovitelja ter da so člani sveta zavoda pri 
odločanju samostojni, vendar pa je pri tem vendarle treba zagotoviti, da zasledujejo javni interes. V 
nadaljevanju RS RS navaja tudi, da so člani sveta zavoda resda pri opravljanju svoje funkcije neodvisni in 
samostojni, vendar so še vedno predstavniki ustanovitelja in je redno posvetovanje z ustanoviteljem 
smiselno in potrebno, saj morajo pri opravljanju svojega dela zasledovati cilje ustanovitelja, to je javni 
interes, ne pa svojih osebnih interesov. V zvezi z navedeno problematiko je v preteklosti stališče izdalo 
tudi Ministrstvo za javno upravo (Navodila predstavnikom javnih zavodov – mnenje, št. 092-4/2015/101 z 
dne 6. 5. 2015), ki navaja sledeče: Razmerje med vezanostjo člana sveta zavoda na programsko 
usmeritev ustanovitelja, ki je konkretnega člana predlagal/imenoval v svet zavoda, ter pravico tega člana, 
da pri glasovanju odloča avtonomno, je srž problema, ki pa ga je potrebno reševati premišljeno. Način 
koordinacije/komunikacije med ustanoviteljem in njegovim predstavnikom v svetu zavoda je mogoče 
vzpostaviti z enotnim dokumentom, ki bi zavezoval predstavnike ustanovitelja (RS) v svetih zavodov, 
bistveno več premisleka pa zahteva postavitev pravnega okvira, ki bi zagotavljal spoštovanje programskih 
usmeritev ustanovitelja s strani njegovega predstavnika. Kot izhaja iz navedenega stališča ministrstva, je 
dopustno (in smiselno) za ureditev predmetnega področja sprejeti akt v obliki navodil za predstavnike v 
organih upravljanja javnih zavodov, ki opredeljuje postopek obveščanja in koordinacije med občino in 
imenovanimi predstavniki. Takšen akt ima sprejetih več občin in mestnih občin. Izpostavljeno 
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problematiko bi tako v delu, ki se nanaša na predstavnike v svetih zavodov, lahko delno uredili z 
občinskim aktom, ki ga sprejme Mestni svet. 
Pripravila: Adela Ferme
Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval 
pobudo št. 220/7:
Podajam pobudo, da se izdela panorama oziroma t.i. virtualni 360° prehod skozi naše mesto, kot je 
to primer v Mestni občini Kranj:
(https://www.fotomorgana.si/wp-content/uploads/panorame/output-
kranj/index.html?fbclid=IwAR2yykDTBExPULhEzpNyXGZ5FcI5TxBRYePNiY6vNZ2GSOaenvg5MYxcdhU
Odgovor: Pobudo bomo posredovali na Zavod za turizem Ptuj in pridobili informativno ponudbo za 
izdelavo virtualnega sprehoda po starem mestnem jedru. 
Pripravila: Jasmina Krajnc

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval 
pobudo št. 221/7:
Podajam pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj d.d. pojasni, zakaj se obračun porabe vode 
zaokrožuje navzgor in na celotno številko navkljub temu, da imamo števce na tri decimalna števila 
in odčitavanje podatkov možno in izvedljivo. Z zaokroževanjem porabe vode navzgor Komunalno 
podjetje Ptuj d.d. nedvomno oškoduje občanke in občane navkljub temu, da je možen obračun po 
dejanski porabi. 
Odgovor: Popisi porabe vode Komunalnega podjetja Ptuj d.d. se zaokrožujejo navzdol in ne navzgor. 
Primer: stranka ima na datum 18.6.2023 porabo 0 m3, na dan 18.7.2023 pa ima porabo 9,999 m3. V takem 
primeru se stranki obračuna 9 m3, naslednji m3 pa se stranki obračuna, ko preseže porabo celotnega m3.
Pripravilo: Komunalno podjetje Ptuj d.d.

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval 
pobudo št. 222/7:
Podajam pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj d.d. pojasni nakup elektronskih vodomerov in zakaj 
je kupilo več vodomerov od potreb navkljub temu, da le teh še nekaj časa ne bo vgradilo? 
Odgovor: Daljinski vodomeri se vgrajujejo sprotno, skladno z letnimi plani. Na zalogi v skladišču (kupljeni) 
pa je vedno samo takšno število daljinskih vodomerov, kot je potrebno za izpolnitev rednih letnih planov 
menjav. V izvedbi redne revizije poslovanja zunanje inštitucije, ki jo določijo lastniki se opravi popis in 
pregled materialnega stanja skladišča, iz katerega je razvidno, da ni dodatnih zalog vodomerov. 
Pripravilo: Komunalno podjetje Ptuj d.d.

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval 
pobudo št. 223/7: 
Podajam pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj d.d. dostavi tovorne liste za odvoz blata iz CČN Ptuj 
od maja 2022 do maja 2023.
Odgovor: Tovorne liste za odvoz blata iz CČN Ptuj od maja 2022 do maja 2023 člani Mestnega sveta 
Mestne občine Ptuj lahko pregledajo po predhodni najavi na lokaciji CČN Ptuj, Ob Dravi 7, 2250 Ptuj.
Pripravilo: Komunalno podjetje Ptuj d.d.

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval 
pobudo št. 225/7:
Podajam pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj d.d. poda informacijo, katere vrste odpadkov (smeti) 
odvaža za druge občine, in za katere vrste odpadkov ima izdano dovoljenje. 
Odgovor: Priloge od št. 1 do št. 6 Komunalnega podjetja Ptuj d.d. so sestavni del odgovora.
Pripravil: Aleš Lešnik

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval 

https://www.fotomorgana.si/wp-content/uploads/panorame/output-kranj/index.html?fbclid=IwAR2yykDTBExPULhEzpNyXGZ5FcI5TxBRYePNiY6vNZ2GSOaenvg5MYxcdhU
https://www.fotomorgana.si/wp-content/uploads/panorame/output-kranj/index.html?fbclid=IwAR2yykDTBExPULhEzpNyXGZ5FcI5TxBRYePNiY6vNZ2GSOaenvg5MYxcdhU
https://www.fotomorgana.si/wp-content/uploads/panorame/output-kranj/index.html?fbclid=IwAR2yykDTBExPULhEzpNyXGZ5FcI5TxBRYePNiY6vNZ2GSOaenvg5MYxcdhU
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pobudo št. 226/7:
Podajam pobudo, da se v naselju Podvinci, LC 328061 prouči možnost postavitve 
zvočnih/hitrostnih ovir, s čimer bi zmanjšali hitrost v naselju. Tam živeči občani so se obrnili na 
nas in izpostavili, da gre za izjemno povečane hitrosti skozi naselje, kjer je veliko otrok in je 
njihova varnost zaradi povečanih hitrosti ogrožena. 
Odgovor: Predlagano pobudo za postavitev zvočnih/hitrostnih ovir bo proučila Tehnična komisija za 
urejanje prometa in predlagala ustrezne rešitve prometne ureditve za izboljšanje prometne varnosti na 
tem območju.
Pripravil: Aleš Gregorec

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval 
pobudo št. 227/7:
Podajam pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj d.d. dostavi seznam podjetij, ki plačujejo odvajanje 
in čiščenje odpadnih vod na podlagi posebnih očitkov števcev neodvisno od količine dobavljene 
vode. 
Odgovor: Podjetja, ki se jim zaračunava odvajanje ali čiščenje ali oboje tudi na podlagi odčitkov količin, 
katerih vir ni pitna voda, iz javnega vodooskrbnega sistema so:
- AGIS tehnologies d.o.o.,
- Javne službe Ptuj d.o.o.,
- Perutnina Ptuj d.o.o.,
- SAVA turizem d.d.,
- TALUM d.d. (samo odvajanje)
Pripravilo: Komunalno podjetje Ptuj d.d.

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval 
pobudo št. 228/7:
Podajam pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj d.d. poda informacijo, ali prihodek od posebnih 
očitkov števcev pravnih oseb odvajanja in čiščenja odpadnih vod zapade pod določila Elaborata 
za odvajanje in čiščenja in, ali se to vračunava v osnovo prihodkov ter kakšni so ti zneski. 
Odgovor: Pri vseh izstavljenih računih odvedene in očiščene odpadne vode, katere vir ni pitna voda iz 
javnega vodooskrbnega sistema, se upoštevata veljavni ceni odvajanja in čiščenja komunalnih odpadnih 
vod iz zadnjih, na Mestnem svetu Mestne občine Ptuj potrjenih elaboratov, tako kot za odpadne vode, 
katerih vir je javno vodovodno omrežje. Vsi ti prihodki so vključeni in upoštevani v prihodkih, ki so osnova 
za pripravo elaboratov.  Za informacije o zneskih in količinah se prosim obrnite na posameznega 
uporabnika (podjetje).
Pripravilo: Komunalno podjetje Ptuj d.d.

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je posredoval
pobudo št. 229/7:
Na videu posnetku 7. redne seje MS MOP je Milan Klemenc iz svetniške skupine Liste Andreja 
Čuša MI & ČUŠ je pri obravnavi 6. točke: 
Predlog Stališč Mestne občine Ptuj do predlogov sklepov za 30. redno sejo skupščine družbe 
Komunalnega podjetja Ptuj, d. d. predlagal oziroma podal javno pobudo, da se:
- prekine koncesijska pogodba s podjetjem KP Ptuj, d.d. glede oskrbe z vodo in da se to prenese 
na javno podjetje, ki bo zgolj in samo upravljalo z vodo,
- ostali del, ki pa se tiče odvajanja in čiščenja odplak iz Čistilna naprave Ptuj pa se naj prenese na 
drugo podjetje, Javne službe Ptuj, d.o.o., kjer imamo 100 % delež in 100 % upravljavsko pravico. 
Odgovor: Predlagano pobudo bomo preučili. 
Pripravila: Nuška Gajšek, županja

Franjo Rozman, svetniška skupina Slovenska demokratska stranka je posredoval 
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pobudo št. 230/7:
Svetniška skupina podaja županji in občinski upravi sledeči pobudi. Prosimo, da se ju prouči in 
nanj odgovori.
Na področju naselja Kicar, Sp. Velovlek in Zg. Velovlek se naj dokonča obcestna razsvetljava.
Utemeljitev: Ob cesti so že nekaj let napeljani električni vodniki, ki štrlijo iz zemlje in so slabo 
zaščiteni ter prepuščeni okoljskim vplivom. Mimo njih vodi tudi šolska pot in so tudi v neposredni 
bližini avtobusne postaje, kjer čakajo otroci na šolski avtobus. Dela se ne samo gospodarska 
škoda, potencialni nevarnosti se izpostavljajo tudi otroci. Verjamem, da vodniki niso pod 
napetostjo, vendar tako nedokončano delo in dostopnost vsem ni primerno za urbano območje.
Odgovor: Ob izvajanju investicije Odvajanje in čiščenje odpadne vode v porečju Drave v Mestni občini 
Ptuj in ostalih investicijah, s katerimi posegamo v ceste, se trudimo položiti komunalne vode (med njimi 
tudi NN vode za javno razsvetljavo), da kasneje ne pride do poseganja oziroma prekopavanja novo 
urejenih cest. Postavitev enega temelja in kandelabra s svetilko znaša cca. 1.500,00 EUR, zato z 
izgradnjo javne razsvetljave ne moremo slediti polaganju NN vodov. Trase, kjer je potrebno zgraditi javno 
razsvetljavo, se izvajajo po vsakoletnem potrjenem planu, na podlagi zagotovljenih sredstev občinskega 
proračuna.
Pripravila: Marijana Nikšič Zorko

Franjo Rozman, svetniška skupina Slovenska demokratska stranka je posredoval 
pobudo št. 231/7:
V ulicah, Ulica 5. prekomorske brigade, Arbajterjevi in Ulici 25. maja se naj uredijo parkirišča za 
gibalno ovirane osebe v neposredni bližini njihovih stanovanj.
Utemeljitev: Gibalno ovirane osebe so osebno in preko svojih društev opozarjale na neprimerno 
določitev dveh parkirnih mest na koncu Ulice 5. prekomorske brigade, saj je preveč oddaljena od  
njihovih stanovanj. Parkirišč v njihovi neposredni bližini je dovolj, le rezervirana niso za gibalno 
ovirane. Osebe, ki potrebujejo takšna parkirišča, zelo težko prehodijo 200 ali več metrov, zato je 
potrebno določiti parkirišča na njim prijazen način.
Odgovor: Na podlagi pobude občana s statusom invalida smo preverjali možnost dodatnega zarisa 
parkirišča za invalidne osebe, vendar zaenkrat nismo našli primerne lokacije na javnih parkiriščih. Na 
območju obnove ulice 5. prekomorske so novo urejena vzdolžna parkirišča za invalide ob cesti v bližini 5. 
prekomorske 15 in 16 in se lahko prosto uporabljajo. Navedena parkirišča so nezasedena. Zavedamo se, 
da obstaja velika problematika parkiranja za vse invalide, zato preverjamo možnosti dodatnih označitev. 
Mestna občina Ptuj lahko izvaja označitve parkirišč za invalide samo na javnih parkirnih mestih. Ker je v 
stanovanjskem naselju tudi večji del površin v lasti vsakokratnih lastnikov, predlagamo, da pobude podajo 
upravljavcem posameznih objektov za dodatne ureditve, na zemljiščih etažnih lastnikov.
Pripravil: Aleš Gregorec

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala 
pobudo št. 232/7: Sprememba Odloka o merilih za določitev podaljšanega obratovalnega časa 
gostinskih obratov in kmetij, na katerih se opravlja gostinska dejavnost na območju Mestne občine 
Ptuj
Predlagam, da se podaljša obratovalni čas za terase gostinskih lokalov v poletnem obdobju, in 
sicer s trenutne omejitve »do 1. ure naslednjega dne« na »do 3. ure naslednjega dne«. V poletnih 
mesecih je, ob dejstvu, da gre za obdobje daljših dni in krajših noči, tudi neprimerno večji pritok 
turistov, pri čemer ni zanemarljivo, da se veliko domačinov in turistov odpravi na nočne sprehode 
ali druženja komaj po zatonu sonca – po 21. uri. Dodatno predlagam, da se število letnih soglasij 
za podaljšanje obratovalnega časa do 5. ure zjutraj poveča z 10 na 20. Potem, da se ura, vsaj med 
poletjem, prestavi na 7. uro zjutraj. Da bi omogočili na Ptuju živahnejše nočno življenje, predlagam 
zato podaljšanje obratovalnega časa. Ob tem, da bi s tem zagotovili potencialno zanimivejše 
nočno življenje (po mnogih letih zatona), bi s tem dali mladim (se pravi, po EU definiciji, do 30. 
leta) dodaten zagon za ustvarjanje vsebin tudi v nočnem času.
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Odgovor: Zadevo bomo preučili. V primeru kakršnih koli sprememb obratovalnega časa, pa je potrebno 
spremeniti oz. dopolniti Odlok o merilih za določitev podaljšanega obratovalnega časa gostinskih obratov 
in kmetij, na katerih se opravlja gostinska dejavnost na območju Mestne občine Ptuj (Uradni vestnik 
Mestne občine Ptuj, št. 15/19; v nadaljevanju Odlok). Pobudo za spremembo veljavnega Odloka lahko, v 
skladu s 15. členom Statuta Mestne občine Ptuj (Uradni vestnik Mestne občine Ptuj, št. 9/07 in 14/20), 
poda tudi vsak član mestnega sveta. Je pa ob tem potrebno navesti, da je bilo ob sprejemu veljavnega 
Odloka, pri vseh teh omejitvah, ki so bile vnesene v akt, tehtano med interesi gostincev in njihovimi 
obiskovalci na eni strani ter interesi občanov na drugi strani. Pritožb s strani občanov ni tako malo, niti v 
starem mestnem jedru, ko je nekaterim moteče celo obratovanje teras po 22. uri.
Pripravila: Klavdija Petek

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala 
pobudo št. 233/7: Posodobitev in povečanje števila vstopno-izstopnih mest v strogem mestnem 
jedru – Lackova ulica.
V skladu z Načrtom upravljanja mestne logistike v Mestni občini Ptuj, kjer je zapisano, da je 
dodatno vstopno izstopno mestno predvideno v Ulici heroja Lacka iz smeri Vinarskega trga, 
predlagam, da se čimprej pristopi k urejanju prometa na tem območju. Tudi sami stanovalci 
namreč opažajo, da ljudje že zdaj parkirajo sredi ceste pred Ulico heroja Lacka 10, obenem je zato 
stanovalcem velikokrat onemogočen dostop do stanovanj. 
Odgovor: Novo vstopno-izstopno mesto v staro mestno jedro se bo skladno z Načrtom upravljanja 
mestne logistike v Mestni občini Ptuj uredilo v okviru rekonstrukcijo Ulice heroja Lacka.
Pripravil: Tadej Zorec

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval 
vprašanje št. 234/7:
Ali je zagotovljen vir sredstev za upravljanje s Kurentovo hišo in Staro steklarsko? Koliko znaša 
oz. bo znašal delež tržne dejavnosti Kurentove hiše in Stare steklarske?
Odgovor: Upravljanje Kurentove hiše je Mestna občina Ptuj 1. 7. 2023 prevzela od Zveze društev 
kurentov, ki so bili prvotni najemniki in upravljavci tega prostora. Kurentova hiša predstavlja moderen 
predstavitveni prostor, ki s pomočjo najnovejše tehnologije (3D projiciranje) omogoča predstavitev 
kulturne dediščine na doživljajski in inovativen način. Sredstva za delovanje Kurentove hiše do konca leta 
2023 so zagotovljena na proračunski postavki 4268 Spodbujanje aktivnosti v starem mestnem jedru - 
ureditev kurentove hiše. Dejavnost v Kurentovi hiši se izvaja kot dejavnost v javnem interesu in ne kot 
tržna dejavnost, saj je projekt Kurentova hiša izrednega pomena za mesto Ptuj, za oživljanje starega 
mestnega jedra ter za razvoj turizma in ohranjanje kulturne dediščine in obstaja tveganje, da v začetku te 
dejavnosti ustvarjeni prihodki ne bodo v celoti presegli odhodkov.
Pripravila: Klavdija Petek in Benjamin Panikvar

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval 
pobudo št. 235/7: Vodni element na Glavnem trgu
Obrazložitev: Tržnica oz. po novem imenovan Glavni trg vse od obnove dalje ne zaživi. Branjevke 
so se preselile na drugo lokacijo in tako imamo v samem središču mesta velik, prazen prostor. Z 
ureditvijo vodnega elementa po zgledu Glavnega trga v Mariboru ali Mestnega parka v Kopru, to je 
z vgraditvijo vodometa iz tal, bi le-ta zagotovo privabil tako domače kot tuje obiskovalce, ki bi jim v 
poletni vročini tudi nudil osvežitev. V času prireditev bi le tega izklopili.
Odgovor: O vodnem elementu na mestni tržnici smo razmišljali že v času priprave projekta, vendar zaradi 
posledičnega povišanja vrednosti investicije in zahtevnosti vzdrževanja takega sistema, smo se odločili za 
vodni element s pitniki. Pet let po zaključku projekta le-tega ne smemo spreminjati, tj. po letu 2025.
Pripravila: Mojca Brunčič 
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